
  

Søparken – Højgårdsparken     afd. 17 

 
 

       

Referat af møde  7.10.24 

 

Deltog: Ole, Ulla, Diana, Marlene, Karna og suppl. Anne Grethe og Thor 

Deltog ikke: Anita                                                                                                                                  7.10.24 

 

1. KonsƟtuering af bestyrelsen: Velkommen Ɵl nye medlemmer og tak Ɵl Edle Jensen (som er trådt ud) 
for godt arbejde.  
Karna Wærn Johansen fortsæƩer som formand og fortsæƩer også som referent. Adresseliste Ɵl 
intern brug blev gennemgået og godkendt. Sendes Ɵl bestyrelsesmedlemmerne 

2. Nyt fra AAB – intet nyt 
3. Nyt fra bestyrelsen: 

 Udarbejdet og vedtaget en forretningsorden og et årshjul for afd. bestyrelsen 
 Fordeling af opgaver  
 Ulla sørger for opsætning og nedtagning af vimpler 
 Diana passer blomsterkassen ved infotavlen 
 Omdeling af diverse skrivelser – Karna og Marlene 
 Festudvalg – Anne Grethe samt flere fra bestyrelsen 
 Indbydelse Ɵl julehygge d. 23.11. ƟlreƩet og sendes Ɵl kopiering og omdeles 28. okt. 
 22.11. kl. 10 mødes bestyrelsen for opsætning af lys i flagstængerne og pynte garagen Ɵl 

julehygge dagen eŌer. Ulla køber julelys Ɵl én flagstang i år, og vi køber en mere Ɵl næste år 
samt nye vimpler. 

 Næste bestyrelsesmøder er mandag d. 18.11.24 kl. 18.30 og 13.01.25 kl. 18.30 
 Forslag fra afd. mødet den 15. september, som bestyrelsen skal arbejde videre med:  

 Kørsel på sƟerne især i hjørnet over mod Højgårdsparken – opsætning af pullerter? 
  Opgradering af legeplads og evt. en lille boldbane 
 Nortec vil opsæƩe 2 ladestandere  

 Næste Park-nyt vil udkomme i sidste halvdel af november, hvor den nye bestyrelse 
præsenteres, hvor der fortælles om forslag Ɵl afd. mødet og mange andre Ɵng – nye som 
gamle. Udkast vil blive Ɵlsendt bestyrelsen for kommentarer. 

 EVT.  

 


